





Features:

FC CE,FCC

Fireproof

BHMA

Unlock 800,000 times



Сделано в Китае, американский стандарт, врезной кодировщик M1, бесконтактные электронные дверные замки для отелей с системой перфокарт

Orbita Hotel Locking System





Наши услуги

1. На любые запросы будет дан ответ в течение 24 часов.
2. Профессиональный производитель и поставщик. Добро пожаловать на наш веб-сайт и нашу фабрику.
- 3, OEM/ODM доступен
- 4, высокое качество, модный дизайн, разумная и конкурентоспособная цена, быстрое время выполнения заказа.
- 5, послепродажное обслуживание:
 - 1) Все продукты проходят строгую проверку качества перед упаковкой.
 - 2) Все товары будут хорошо упакованы перед отправкой.
 - 3) Все наши продукты имеют гарантию 2-3 года, если ущерб не причинен человеком.

- 6, более быстрая доставка : Около 1-5 дней для заказа образца, 7-30 дней для оптового заказа
7. Оплата: Вы можете оплатить заказ через: T/T, Western Union, Paypal, торговую гарантию Ali.
8. Доставка: Мы тесно сотрудничаем с DHL, FEDEX, TNT, UPS, EMS, экспедиторами по морю и по воздуху. Вы также можете выбрать своего собственного экспедитора.

Часто задаваемые вопросы

Вопрос: 1. Как я могу разместить заказ?

О: Пожалуйста, сообщите нам свои требования по почте. Затем мы вышлем вам предложение в кратчайшие сроки, после подтверждения заказа мы организуем производство как можно скорее.

Вопрос: 2. Что насчет оплаты и доставки?

О: торговая гарантия и банковский перевод, Paypal, Western Union.
Клиенты могут выбирать по морю, по воздуху или экспресс-доставкой (DHL, FedEx, TNT UPS и т. д.).

Вопрос: 3. Как я могу получить образец для проверки вашего качества?

О: мы можем предоставить вам бесплатный образец и оплатить стоимость перевозки.

Вопрос: 4. Как долго я могу ожидать получения образцов?

О: Это зависит от количества. Обычно 3-7 дней для 5000 шт и 7-15 дней для 100 000 шт.

Вопрос: 5. Могут ли ваши продукты быть настроены?

О: почти все ваши продукты изготавливаются по индивидуальному заказу, включая материал, размер, толщину и печать. Заказы OEM приветствуются.

Вопрос: 6. Вы торговая компания или фабрика?

Мы являемся одним из крупнейших производителей RFID-карт/NFC-меток/RFID-клавиатур/RFID-браслетов, RFID-считывателей и продуктов контроля доступа в Китае более 20 лет.

20⁺ YEARS EXPERIENCE OEM & ODM

ACCESS CONTROL SYSTEMS ONE STOP SOLUTION PROVIDER

Goldbridge is Top 10 China Manufacture On Alibaba,
Specializes In Provide Kinds Of RFID/NFC Cards, FID Tags, RFID Card Reader,
UHF Reader, Access Control System, Electromagnetic Locks, etc Since 1999



Customized
Services



Quality
Assurance



Fast
Delivery



Best After-
Sales Service

OUR FACTORY



Access Control and RFID Reader Production Line:

- Monthly production quantity is up to 50,000pcs, We are Provides OEM&ODM services including product research and development, LOGO printing, customized.etc



Door Lock Production Line

Electromagnetic lock & Smart Door Lock Production Line :

- Monthly production quantity is up to 100,000pcs ,
- Our factory is built with modern manufacture environment, facilities, equipment and professional operation technicians.
- Goldbridge Provides OEM&ODM services including product research and development, LOGO printing and product box customized.



RFID & NFC Cards & Tags Production Line :

- RFID Tag, Wristband, Keyfob: 11,000,000pcs (monthly output)
- Four Production Lines For Smart Card, PVC Card, Prelam Sheet: 20,000,000pcs (monthly output)
- Goldbridge Provides OEM&ODM services for LOGO printing, development, customized.

ADVANTAGE



WHY CHOOSE US?

- FAST DELIVERY** Faster delivery by air by express. (DHL, UPS or Fedex)
- LONG HISTORY** 20 years experience in RFID & Access Control industry
- OEM ACCEPTABLE** 20 years OEM&ODM experience for 1000 + VIP client from US and Europe
- HIGH QUALITY** Design and manufacture high quality products with 30 R&D; engineers.

APPLICATION

Bus, supermarket, school, government, hospital, factory



CERTIFICATE



Access Control CE Access Control RoHS EM Lock EMC Certificate EM Lock RoHS Certificate



RFID Card Reader CE RFID Card Reader RoHS UHF Reader CE Certificate UHF Reader RoHS



PRODUCT CATEGORY

RFID / NFC SMART CARD

Be customized according to you need

Fit for systems of transport, E-payment, Access Control, Event, Loyalty, ect.



[View More](#)

ACCESS CONTROL SYSTEM

Security for All: Network Access Control Board ,Standalone Access Controller, Biometric Access Control, T&A time attendance, Facial Access Control



[View More](#)

RFID & LONG RANGE UHF READER

20+ Years of professional Experience in production of rfid uhf hardware

- UHF desktop reader writer,
- UHF integrated reader,
- UHF R2000 fixed reader,



[View More](#)

ELECTRONMAGNETIC LOCK

Professional Electric Locks Manufacturer In China

Electromagnetic lock with OEM & ODM since 1999 60KG /110KG /180KG /280KG /350KG /500KG



[View More](#)

FAQ

Q1 How can I place an order?

A1 Click start to order or list your requirement to us by email. Then we will send the offer to you ASAP, after the order confirmed, we will arrange production ASAP.

Q2 What about the payment and shipment?

A3 T/T , Paypal, Western Union etc.
You can choose your agent or via our agent by sea, air or express (DHL,FedEx, TNT UPS etc.)

Q4 How can I get a sample to check your quality?

A4 We could provide the sample to you, pls check the sample cost and freight cost with us.

Q5 How long can I expect to get the goods?

A5 It depends on the quantity and shipping way. You can check with us before ordered.

Q6 Can your products be customized?

A6 Almost all of our products are customized , including the material, size, thickness and printing. OEM orders are highly welcome.



[Contact Us](#)



[BACK TO HOMEPAGE >](#)

